
Protokoll från årsmötet lördag 28 augusti 2021 på Lillängsplan

Ca 10 personer samt styrelsen närvarande

1. Årsmötet öppnat
2. Årsmötet förklarades behörigen utlyst.
3. Till ordförande för mötet valdes Karin Söremark och till sekreterare Paula Qviberg
4. Linda Sjö och Kerstin Mattsson valdes att justera protokollet 
5. Dagordningen för mötet fastställdes.
6. Anders Edelsgren redogjorde för verksamhetsberättelsen
7. Kassören redogjorde för resultaträkningen 2020/2021
8. Revisionsberättelsen lästes upp och godkändes
9. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020/2021
10. Inga arvoden har utgått till styrelsen i år och så blir det även nästa år
11. Årsavgiften fastslogs till samma som nu, 200 kr per hushåll och år
12. Ordförande, sekreterare och kassör sitter på två år dvs till 2022. Till vice ordförande valdes 

nuvarande, Anders Edelsgren för ett år, dvs till 2022.
13. Nedan personer valdes till sektionsansvariga

 Fiske: Örjan Sandahl
 Information: Anders Malmer
 Skog : Jacob Bjurström
 Trafik: Kerstin Mattsson ( sektionsansvarig välkomnar fler engagerade)
 Trivsel: Avseende julmarknad och valborg valdes inga sektionsansvariga utan 

styrelsen ansvarar för att dessa aktiviteter arrangeras med hjälp av medlemmarna. 
För nästa års kräftskiva ansvarar boende på Lavallvägen, Järla Sjöväg och 
Moränvägen men det framförs även att alla som går på kräftskivan behöver hjälpa till
med resning och rivning av tält. 

14. Monika Rudin valdes till revisor
15. Ingen valberedning valdes då kandidater fattas. Tills vidare sitter nuvarande Kerstin Mattsson

och Christina Sandahl men nya kandidater efterlyses till arbetet inför nästkommande 
årsstämma.

16. Övriga frågor:
 Skogen: Anders Edelsgren berättar om kommunens kommande planerade 

åsnetrappa som en förlängning nedanför den nybyggda trappan ner till vattnet samt 
två räcken i lärkträ längre bort vid klippan utmed stigen för att förbättra 
framkomligheten. Kommunen har också meddelat att de ställer sig positiva till att 
bidra med mer flis om föreningens medlemmar är intresserade att förbättra stigen 
ytterligare. 

 Upprustning av fotbollsplanen på Lillängsvägen: Styrelsen väntar på besked från 
kommunen för vilka regler som ska gälla i det fallet föreningens medlemmar kommer
med ett förslag om hur ytan kan användas. Kommunen har meddelat att initiativ 
välkomnas, så medlemmar uppmanas komma med förslag till styrelsen. Om inga 
förslag inkommer har muntligen meddelats från kommunen att en fotbollsplan 
sannolikt kommer återställas och underhållas. 



 Växtligheten Ättestupevägen/Lillängsvägen: Sikten är dålig i denna hörnan pga 
växtlighet. Medlemmar som uppmärksammar detta här eller på andra ställen 
välkomnas att kontakta kommunen alternativt klippa själva, men om det är större 
mängder sly så behöver sådan insatser samordnas då vi en gång per år kan få hjälp av
kommunen för bortforslande

 Lekplatsen Lillängsvägen: Det uppmärksammas att kommunen efterlyser förslag inför
en upprustning av denna. Ett förslag som förs fram är en gemensam leksakslåda dit 
kvalitetsleksaker köps in.

 Trafiken: En ökad frekvens av långtidsparkering med försämrad framkomlighet har 
noterats området och befaras när fler bostäder byggs i området. Trafikansvarig 
Kerstin Mattson har fått kontakt med en person på kommunen att driva dialog med 
men efterlyser fler som vill engagera sig i frågan och hjälpas åt att komma med 
förslag till förbättringar. 

 Flytbrygga med hopptorn: Ett förslag om att köpa in en flytbrygga med hopptorn att 
lägga utanför nuvarande brygga förs fram. Medverkande på mötet har inga 
invändningar och initiativtagaren går vidare med projektet. 

 Solceller: Anders Edelsgren framför att han har haft kontakt med en firma avseende 
solceller på där rabatt kan fås om flera i området går samman. 

17. Mötet avslutas

Vid tangentbordet /Paula Qviberg

Justeras: 

Linda Sjö Kerstin Mattsson


